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Tudi taksni so slovenski dopisniki!
Objavil(a) admin - 18.02.2011 15:54
_____________________________________

Von: krnekdo@mail386.com 
Datum: 16.02.2011 13:49:56 
An: schachschule_pirs@gmx.de 
Betreff: Prošnja 

V imenu slovenskih dopisnih šahistov vas sprašujem zakaj ne zastopate švabov in 
delate zdrahe tu pri nas? 
___________________________________________________________________________ 
Najhitrejši brezplačni klicni dostop :: Varno in zanesljivo po internetu 
Obiščite http://www.dialup386.com/ 

Tudi v slovenskem dopisnem sahu so ljudje, ki pod svojim imenom ne upajo izraziti mneja in se izogibajo
mozne izmenjave mnenj. 
Vendar ni tako samo pri nas! Vsepovsod so taksni ljudje, ki nic pozitivnega ne prispevajo in iscejo
moznosti za zdrahe. 
Vendar treba je na taksne maile gledati tako : 
" Psi lajajo vendar karavana gre dalje," 
Pa lep pozdrav v Slovenijo 
Matjaz Pirs iz Offenbacha v Nemciji.

============================================================================

Odg: Tudi taksni so slovenski dopisniki!
Objavil(a) admin - 18.02.2011 15:54
_____________________________________

Von: krnekdo@mail386.com 
Datum: 18.02.2011 04:20:57 
An: schachschule_pirs@gmx.de 
Betreff: Prošnja 2. (to pa ni za objavo) 

Takega vas poznamo! Pizduna ki je naredil že veliko škode slovenskemu dopisnemu šahu!
Sprenevedate se ves čas! Kvazi FM ki dela ravno kar očita drugim! 
In sedaj k prošnji - vprašajte se koliko slovenskih dopisnih šahistov vas ne 
mara - in dobro premislite! 
Igrajte šah ostalo pa prepustite drugim! 
___________________________________________________________________________ 
Najhitrejši brezplačni klicni dostop :: Varno in zanesljivo po internetu 
Obiščite http://www.dialup386.com/ 
Ce sem se po prvem mailu malo dvomil, kdo se skriva za mailom, mi je sedaj jasno, da je od slovenskih
dopisnikov samo eden, ki si na tem nivoju dopisuje in ga moti, ce se kdo drugi,  skusa kaj prispevati v
splosno dobro dopisnega saha. 

Ne imejte strahu, ljubi gospod "krnegdo", na volilnem kongresu slovenske dopisne sahovske zveze 2012
ne nameravam kandiidirati za Odbor dopisne zveze. 
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Torej le brez strahu. Jaz za svoje delo ne rabim potrditve v funkciji in se manj delam to, da bi me imeli
slovenski dopisniki radi, ali pa, da bi me marali. 

Kar napisem, lahko vsak prebere,ki ima interes, koga pa ne zanima pa naj to preskoci 
Pa lep pozdrav 
FM Matjaz Pirs

============================================================================

Odg: Tudi taksni so slovenski dopisniki!
Objavil(a) AlesB - 18.02.2011 17:47
_____________________________________

Matjaž,  
  
Menim, da takšna sporočila ne sodijo na forum, sploh pa ne na prvo stran slovenskega dopisnega šaha,
kjer ste jih prvotno objavili. 
Če res VESTE kdo se skriva za sporočili, se pomenite z njim osebno. 
Take objave mečejo slabo luč na vse slovenske dopisne šahiste. 
  
Lep pozdrav, Aleš

============================================================================

Odg: Tudi taksni so slovenski dopisniki!
Objavil(a) MatjazP - 19.02.2011 10:31
_____________________________________

Ales, ce vas prav razumem, da je treba prikrivati resnico,da se ohrani lepa luc slovenskih dopisnikov. 
No ja tudi to je en pogled na to temo. 
Meni je prav, ce je to mnenje clana Odbora za dopisni sah. 
Lep pozdrav  
Matjaz

============================================================================

Odg: Tudi taksni so slovenski dopisniki!
Objavil(a) AlesB - 19.02.2011 11:36
_____________________________________

Matjaž, 

Če imate probleme, jih uredite privatno, ne pa da jih rešujete preko foruma. Forum je namenjem
dopisnemu šahu. 

Lep pozdrav, Aleš

============================================================================
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Odg: Tudi taksni so slovenski dopisniki!
Objavil(a) Krjavelj - 19.02.2011 12:38
_____________________________________

Spoštovani dopisni šahisti, dragi prijatelji! 

Te vrstice so namenjene vam, ki tako ali drugače prijateljsko sodelujemo že kakšnih sedem let. 

Insinuacije iz gornjega pisanja bi lahko tako ali drugače kazale name, ker sem v preteklosti brez dlake
na jeziku vedno povedal svoje mnenje. Vedno sem podpiral delo za slovenski dopisni šah, ne glede na
to, kdo ga je opravljal ali ga opravlja. Sem pa vedno znal prepoznati tudi trenutke, ko odločitve niso bile
transparentne in nikoli nisem prenašal šikaniranja drugih dopisnih igralcev. To sem vedno jasno in
glasno povedal, oziroma napisal. 

Ne nameravam se spuščati v kakršnokoli debato z avtorjem gornjega umotvora, ker se trenutno prav
zares ukvarjam z vsaj stokrat pomembnejšimi rečmi.  

Zato, dragi prijatelji, samo tole: 

POD VSO MORALNO IN VSAKRŠNO DRUGO ODGOVORNOSTJO IZJAVLJAM, DA NISEM AVTOR
MAILOV, ki se mi morda pripisujejo! 

Želim vam še veliko šahovski zmag in čim manj tovrstnih dogodkov. 

Marjan Šemrl 

PS.: Naj kot šahist predvidim nadaljnje dogajanje ... avtor insinuacij bo zdaj hitel zatrjevati, da ni mislil
mene, ampak nekega XY-na. Tudi prav, ampak mene v tej debati ne bo zraven.

============================================================================

Odg: Tudi taksni so slovenski dopisniki!
Objavil(a) dvojni kmet - 19.02.2011 16:29
_____________________________________

Ima AlesB kar prav, da ta tema ne sodi na prvo stran Dopisne strani. 

Poleg tega ta tema ne sodi na resni del foruma. Predlagam, da Admin postavi podforum
Izdivjalnica/Svinjak in to temo premakne tja. Tja spada. 

lep dan, 
dvojni kmet

============================================================================

Odg: Tudi taksni so slovenski dopisniki!
Objavil(a) admin - 19.02.2011 16:54
_____________________________________

Se strinjam z vami, da tema ni primerna za prvo stran dopisne strani - zato je bila tudi premaknjena na
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forum, kjer pa se lahko vsak prosto po Prešernu izraža kakor želi in hoče, dokler se drži pravil.

============================================================================

Odg: Tudi taksni so slovenski dopisniki!
Objavil(a) Blaž - 20.02.2011 01:55
_____________________________________

Takle mamo bi rekel Jonas Ž. Žalostno in še enkrat žalostno :(  takega nivoja še nisem doživel pa igram
dopisni šah od 2005! Naj se v 2011 poroča o podobnih zadevah kot prejšnja leta - dopisnih uspehih  :)

============================================================================
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